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BE 512e | fijn dat je wilt helpen met lijn aankoop beademingsapp

Op 18 maart om 11 uur heeft CZ de inkoop van beademingsapparatuur overgenomen, dus ik weet het daarvoor niet zo goed.

Op 18 maart is Hugo de Jonge op verzoek van ons gestart met bellen bedrijven, einde dag en avond. Toen ook| s12e Ll Ph

gesproken.
Op 19 maart 2158 uur is de offerte van Philips gemaild
Op 20 maart 10.55 is na akk SG de order bij Philips geplaatst.
Op 28 maart is de eerste batch aangekomen

Lijn moet volgens mij zoiets worden: ook met GMT over praten

Op moment x eerste covid patient in NL

Ziekenhuizen kopen spullen aan normaliter, persoonl beschermingsmi als eerste

Mondkapjes desinfectie vloeistof als eerste prio
Tekorten op de hele wereld

VWS is daarin meer gaan doen

Prio aan beschermingsmiddelen gegeven
Patientaantallen liepen ineens hoog op, sneller dan we dachten

Overal ter wereld

Beademingsapp ook tekorten in hele wereld, produceer je als fabriek niet in duizenden per dag, zhuizen zagen ook dat

uitbreiding nodig was

Ook door VWS overgenomen om uitbreiding IC cap te ondersteunen, als overheid bestellen misschien meer voorrang

VWS ondersteunt dus

VWS krijgt leads en laat deskundigen op NVIC en Ned Ver Klinsjch Fycici checken en dan bestellen. Enkele duizenden apparaten
besteld

Soms (produc bedrijven) op ethische lijst
Sommige lead zijn minder betrouwbaar

Sommige innovatief moeten nog produceren

Ook nog iets doen met EU joint procurement? Dat we daar ook spullen hebben gevraagd?

Groetjes,

iie van kx
Tel. Secretariaat on RE


